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امام جمعه بناب: لبنان و سوریه خاکریزهای ایران هستند/ نباید اجازه دهیم دشمن به
مرزهای ایران برسد

امام جمعه بناب با بیان اینکه همه ما باید قبول کنیم که غزه، لبنان و سوریه خاکریزهای ما هستند و اگر این خاکریزها

سقوط کنند، باید خود را برای مصیبت بزرگی آماده کنیم، گفت: این نهایت بیتدبیری است که مجال دهیم و بیتفاوت

باشیم.

امام جمعه بناب با بیان اینکه همه ما باید قبول کنیم که غزه، لبنان و سوریه خاکریزهای ما هستند و اگر این خاکریزها سقوط کنند،
باید خود را برای مصیبت بزرگی آماده کنیم، گفت: این نهایت بیتدبیری است که مجال دهیم و بیتفاوت باشیم.

خبرگزاری فارس: لبنان و سوریه خاکریزهای ایران هستند/ نباید اجازه دهیم دشمن به مرزهای ایران برسد
از بناب، حجت الاسلام شیخ مصطفی باقری بنابی در خطبههای امروز نماز جمعه شهرستان بناب با به گزارش خبرگزاری فارس 

گرامیداشت یاد و خاطره شهدای 17 شهریور سال 57 اظهار کرد: خونهای ریخته شده آن روز به پیروزی انقلاب سرعت و شتاب داد.

وی افزود: اگر آن مقاومتها نبود و سینهها سپر نمیشد، امروز این نظام به ثمر نمینشست.

باقریبنابی با اشاره به اینکه شاه مخلوع تعهد کرده بود که این کشور را به هر قیمتی شده با غرب معامله کند، از این رو این ملت به
امام راحل و شهدا بدهکار و مدیون هستند.

امام جمعه بناب اظهارکرد: 35 سال پیش کشور، ملت، ارتش، سربازان و پادگانهای ما همهاش در خدمت منافع آمریکا بود و امروز در
سراسر جهان کشورها پرچم قرآن و پرچم اهل بیت(ع) را برافراشتهاند.

وی همچنین با بیان اینکه امروز در روی زمین هر مسلمانی که به تنگنا میافتد و احساس تنهایی میکند، به جمهوری اسلامی پناه
میآورد؛ گفت: این عزت و افتخار کمی نیست.

باقری بنابی تأکید کرد: امروز عقل، شرع، منطق و مصلحت ایجاب میکند که با تمام وجود از مقاومتهای اطراف خود حمایت کنیم از
این رو هر کجا مقاومتی هست، باید از آن حمایت کنیم.

خطیب جمعه بناب ادامه داد: در این شرایط و موقعیت حساس اگر در حمایت از سوریه، لبنان، غزه و ... کوتاهی کنیم، طولی نمیکشد
که باید خود را برای یک جنگ تمام عیار در مقابل دشمنان آماده کنیم و این نهایت بیتدبیری است که مجال دهیم و بی تفاوت باشیم

و آنقدر درخواب باشیم که دشمن به نزدیکی مرزهای ما برسد.

وی تصریح کرد: مقام معظم رهبری و مسئولان بزرگ دقیقاً مراقب اوضاع اطراف ما هستند و مسائل پیرامون را رصد می کنند.

باقری بنابی بیان کرد: امروز حمایت از سوریه، لبنان، غزه و ... در واقع حمایت از امنیت درون کشور و هزینه برای ایجاد آرامش و
آسایش برای مردم است و البته کم و کیف حمایت را رهبری تعیین میکنند.

وی افزود: این نهایت ساده لوحی است که برخی افراد در محافل مختلف در صحبتهای خود مطرح میکنند که از غزه، لبنان و سوریه
به ما چه ارتباطی دارد.

امام جمعه بناب گفت: امروز قتل عامی که در اطراف کشور ما توسط جهانخواران صورت میگیرد، بخاطر قلع و قمع کردن مسلمانان و
در نهایت ریشه کن کردن اسلام است.

رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب در ادامه سخنان خود این پرسشها را مطرح کرد که آیا آیندگان این کشور، این خیانت را از ما
قبول می کنند که بیتفاوت باشیم، خدای نکرده دولتمردان و مسئولان ما در برابر خدا و نسلهای آتی مسئول نیستند.

وی افزود: همه ما باید قبول کنیم که غزه، لبنان و سوریه خاکریزهای ما هستند و اگر این خاکریزها سقوط کنند، باید خود را برای
مصیبت بزرگی آماده کنیم.

حجت الاسلام باقری بنابی حمایت منطقی از مقاومت را از اهم واجبات دانست و گفت: حمایت از سوریه حمایت از خودمان است.
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چون مشکل اساسی آنها اسلام است.

وی با تبریک سالروز ولادت حضرت معصومه(س) و آغاز دهه کرامت، از هیئتهای مذهبی، اصناف و اقشار مختلف مردم شهرستان
بناب خواست با برپایی مراسمی این دهه را جشن بگیرند، چون این ملت مفتخر است که از ارادتمندان اهل بیت عصمت و طهارت

(ع) هستند.
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